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PhDr. Čižmár: 

Aké je ďalšie riešenie objektu Serenáda. Viem, že tento objekt nepatrí mestu. Má mesto 

informácie o ďalšom stave a riešení tohto objektu? Bude rekonštruovaný, resp. bude zbúraný 

a v akom časovom horizonte. Narážam aj nato, že takýto objekt v súčasnej podobe je 

potenciálnym nebezpečenstvom pre verejnosť a zároveň kazí aj vizuálny dojem miesta, kde 

sa nachádza. 
 

 

MVDr. Selecký: 

Čo sa týka objektu Serenáda v mestskom parku, vieme v akom stave je. Tá budova v takom 

stave je, že skutočne dochádza k ohrozovaniu návštevníkov a môže sa tam niečo stať. Z toho 

dôvodu mesto vyzvalo majiteľa budovy, je ním pán Roman Bugata, aby dodal statický 

posudok k tejto stavbe. V tomto prípade majiteľ tej stavby nereagoval, z toho dôvodu bolo 

konané voči nemu priestupkové konanie a mesto si dalo vypracovať na svoje náklady statický 

posudok. Statický posudok zhodnotil tu budovu tak, že je v takom stave, že je nutné 

odstrániť. Z toho dôvodu, že je výrazne poškodená a nebezpečná. Stavebný úrad v tomto 

prípade konal tak, že po začatí priestupkového konania vydal aj rozhodnutie na odstránenie 

stavby. Voči tomu sa pán Roman Bugata odvolal a odpovedal na krajský úrad, ktorý jeho 

odvolanie potvrdil. Vytkol stavebnému úradu niektoré nedostatky, v tomto prípade je to 

v štádiu, že stavebný úrad bude v tomto prípade konať odznova. Mesto trvá naďalej na tom, 

že táto stavba musí z mestského parku zmiznúť lebo nie je schopná ďalšieho užívania a nemá 

nikto záujem, žeby túto stavbu znovu obnovil. Jedna vec, čo sa tu vyskytla počas priebehu 

tohto úradného procesu pán Roman Bugata nám predložil kúpnu zmluvu o odpredaní stavby 

Serenáda za 1,- Sk, čomu sa chcel vyhnúť tomu, aby musel on tu stavbu odstraňovať alebo to 

musel riešiť inou formou. Došlo tu k tomu, vzhľadom nato, že mesto zisťovalo v akom je to 

štádiu tá kúpna zmluva tu bola predložená s tým, že nebola zaregistrovaná a nebol daný vklad 

do katastra. Zatiaľ považujeme za vlastníka pána Bugatu, to bolo koncom  minulého roku, 

v decembri. Teraz neviem v akom je to stave. Teraz sa rieši to, že sa obnoví konanie 

ohľadom tej Serenády, vyhovie sa podmienkam krajského stavebného úradu a bude sa 

pokračovať ďalej.  
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